
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 4

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29 abril 2024

Hora inicio/fin: 19:00 / 19:35

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Presidente (PP)(*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 25 DE MARZO DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  25 de 
marzo de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- INFORME DEL VICEPRESIDENTE.

El Sr. Vicepresidente excusa la asistencia del Presidente Vicent Sales.

El Sr Viceresidente informa del motivo por el cual se ha adelantado la hora de la 
Junta, en lugar de ser a las 19:30, se ha convocado a las 19:00 horas, puesto que había 
que elegir un representante u un suplente para el Consejo Local de Seguridad.

3º.- NOMBRAMIENTO DE REPRESENTANTE Y SUPLENTE EN EL CONSEJO 
LOCAL DE SEGURIDAD.

Se presenta de forma voluntaria el Sr. Pablo Ibañez, representante de A. Veinal i 
Esportiva Venta Nova, siendo el suplente un miembro también de la A. Veinal i Esportiva 
Venta Nova, tal y como se nos indica desde el Consejo Local de Seguridad, que debe ser 
las dos personas de la misma asociación. 

-  Representante: Sr.  Pablo Ibañez, representante de A. Veinal i Esportiva Venta  
Nova.

- Suplente:  Sr. Fernando-Vicente Mampel, representante de A. Veinal i Esportiva 
Venta Nova.

4º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por  parte  de  la  Secretaria  de  la  Junta,  se  procede  a  la  lectura  de  las 
contestaciones recibidas por los diferentes Negociados.

5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, informa  que en el cruce del camino La Ralla con la vía de servicio paralela a 
la CV10 es un peligro grave, porque coincide con una curva en el camino de servicio a 
pocos metros del cruce. Y dado que coincide que por este camino circulan camiones y 
algunos a gran velocidad, quien sale de camino La Ralla prácticamente cuando sale no le 
da tiempo y la probabilidad de colisión es alta. Una posible solución sería colocar un badén 
en el camino de servicio en la misma curva para que aminoren la velocidad los vehículos 
que por allí circulan y así se disminuirá el peligro.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
indica que como consecuencia  de las obras del  carril  bici,  trasladaron el  cartel  con el 
nombre de Grupo Reyes, poniéndolo en la acera, a la altura de la parada de autobús, dicho 
cartel está colocado muy bajo, por lo que cualquier persona puede darse un golpe en la 
cabeza. Solicita o bien que sea más alto o que se traslade.

Solicita una placa de ceda el paso en la calle Maestro Alonso esquina con Calle 
Maestro Granados puesto que han habido varios accidentes de tráfico. 

La Sra. Belén Náger, vocal de Alcaldía, indica que la calle Useras y calle Zorita 
esquina con Paseo Morella,  están muy oscuras,  por lo que solicita que se revisen las 
farolas o se haga un estudio para que estas calles estén más iluminadas. 

En la zona de la Ciudad de Transporte, en la Avda. Francia con Cuadra Lairón, 
justo en la rotonda del centro comercial Decatlon y el Corte Inglés, hay un socavón que 
debería repararse. 
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En  la  calle  Cardenal  Costa,  entre  la  Avda.  Barcelona  y  dirección  hacia  el 
Cementerio, sobre todo la acera donde están los árboles está muy sucia, por lo que solicita 
que se limpie a fondo con cepillos, agua y jabón. 

El Sr. Gerard Corella, vocal de Alcaldía, solicita que la Quadra de Giner (detrás 
de la empresa Kerakoll) se asfalte, puesto que hay muchos socavones que dificultan el 
tráfico.

En la misma Quadra del Giner denuncia que hay vertidos incontrolados, por lo que 
debería limpiarse la zona.

Solicita que en el Camino Viejo de Ribesalbes frente al número 42 se arregle el 
camino puesto que hay muchos socavones.

El  Sr.  Pablo  Ibañez,  representante  de  la  A.  Veinal  Esportiva  Venta  Nova, 
reitera la petición de que se instalen farolas en el callejón que hay frente al parque nuevo.

Reitera la petición de que se instalen los aparatos de gimnasia, que se averigüe 
donde  está  esa  partida  que  le  dijeron  desde  el  anterior  gobierno  que  ya  se  habían 
comprado. 

En cuando a las hierbas y matorrales que hay en el Rió Seco, efectivamente las 
han cortado, pero no los pinos, solicita que se poden las ramas ya que son muy grandes.

Reitera la petición de que se haga el rebaje en la parada de autobús, puesto que 
hay un vecino con una incapacidad que requiere de silla de ruedas y le dificulta el traslado. 

Reitera la petición de que se instale el cartel con el nombre de Venta Nova en la 
misma rotonda, antes de llegar al barrio.

Solicita que cuando se desbroce las cunetas, pulvericen, puesto que se evitaría 
tener que ir tantas veces. 

Reitera la petición de la  iluminación en las rotondas de la Ctra.  Alcora,  de no 
solucionar  el  problema  lo  antes  posible,  los  vecinos  se  están  planteando  hacer  una 
manifestación cortando la Ctra. Alcora.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Joquera, solicita 
que se le de una información sobre las cámaras de vigilancia que se han solicitado en la 
entrada a la Urbanización.

Solicita una placa en la que se advierta a los vecinos la obligación de recoger los 
excrementos de los animales y que los perros deben ir atados, en la zona junto al Barranco 
Almela.

Reitera la petición de que se iluminen la rotonda la Gaspara. 

Solicita  una reunión con Vicent  Sales  y  con el  Concejal  de  Movilidad Cristian 
Ramirez para que les informe sobre el  autobús en las urbanizaciones de montaña.  Se 
aproxima el verano y necesitan información al respecto. 

Reitera la petición de que la sauna de la Piscina Olímpica sigue sin funcionar.
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Solicita que se limpien los contenedores de basura, tanto por dentro como por 
fuera,  puesto  que  están  siempre  muy  sucios,  al  igual  que  en  los  alrededores  de  los 
contenedores. También se solicita que se barran las calles.

En la batería de contenedores que hay a la entrada de la urbanización, hay tres 
contenedores verdes, hay un contenedor que casi siempre lo dejan mirando hacia el mar, 
con lo cual es complicado abrirlo para tirar la basura, puesto que hay un desnivel y eso 
hace que los vecino no puedan abrir para tirarla. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, reitera que se 
instalen las señales de prohibido estacionar al final de la calle Cap i Corp con calle Canet 
lo Roig y que se repinten las líneas amarillas del suelo. 

Solicita información acerca de las mejoras en las aceras que van desde el Grupo 
San Lorenzo hasta la Cuadra Saboner. 

La Sra.  Anunciación Láinez,  Vocal  del  PSOE,  solicita  que en la  zona de la 
estación de tren se ponga una señal indicando la ubicación del parking nuevo, detrás del 
colegio Jaime I. 

En  el  parking  nuevo  de  detrás  del  Colegio  Jaime  I,  el  pavimento  se  está 
deshaciendo, y cada vez hay más piedras sueltas, lo cual debería revisarse ya que da la 
sensación de dejadez y abandono, cuando en realidad el parking es nuevo.

En  la  zona  de  la  Ciudad  de  Transporte,  concretamente  en  la  Avda.  Francia, 
esquina con Calle La Torta denuncia de la existencia de un vertedero incontrolado. 

Solicita  en  la  Avda.  Vall  de  Uxó,  próximo  a  la  rotonda  que  hay  delante  del 
concesionario  de  vehículos  Renault,  unas  bandas  de  goma  para  evitar  excesos  de 
velocidad, puesto que por allí se accede al centro escolar CEIP Soler i Godes, y con la 
afluencia de escolares que pasan por allí. 

En  el  Racó Mercader,  hay  una  vivienda que  hace esquina,  en  una curva del 
camino, pregunta si este vecino puede ceder al Ayuntamiento una parte de su parcela para 
que se facilite la circulación de los vehículos, retranqueando así el muro que linda con la 
calle y si dicho coste de obra es asumido por el propietario o por el Ayuntamiento.

Solicita  que se limpie  de hierbas la  parcela  que da a la  rotonda del  deporte, 
situada en la Avda. Ribesalbes, calle La Safor y Avda. Enrique Gimeno.

El  Sr.  Jose  Luís  López,  Concejal  (PSOE),  informa que  el  nuevo parking  de 
detrás del colegio Jaime I ya se está haciendo el mantenimiento de limpieza, vacían las 
papeleras,  pero falta el  mantenimiento de jardinería,  ya que todas las jardineras están 
llenas de hierbas, con más de un metro y medio de altura. 

Reitera la petición de que el último tramo que se ha ejecutado del carril bici en la 
Ctra. Alcora, a la altura de los antiguos campos de futbol del Bovalar parte dejando un 
tramo sin que las bicicletas puedan circular, debiendo bajar a mitad carretera con el peligro 
que  ello  conlleva.  Por  lo  que  solicita  que  se  solucione  a  través  de  un  contrato  de 
mantenimiento. 

Al parecer dice que se están empezando  a realizar las obras del Río Seco, por lo 
que insiste en que se debe tener en cuenta que el acceso al río en caso de urgencia solo 
es ese tramo, desde el Centro Penitenciario, le preocupa que se anule dicho acceso. Por lo 
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visto, indica que este tema ya se habló en su día con la Confederación Hidrográfica del 
Júcar, siguiendo la línea de cauces. 

Pone  en  conocimiento  que  desde  la  Consellería  de  Educación  se  están 
planteando la posibilidad de cambiar la ubicación del IES Cremor, que desde un principio 
iba a ser la zona del Rio Seco, y pasando a instalarse en el solar existente en la Avda.  
Enrique  Gimeno,  anteriormente  parcela  propuesta  para  el  Conservatorio  de  Música. 
Solicita que se vaya de la mano junto con el Ayuntamiento para que  la ubicación definitiva 
sea donde siempre, en Río Seco, colindante a la zona Cremor.

Comunica que en breve el nuevo parking de Adif, entre el colegio Jaime I y la 
estación de Renfe pasará por la próxima Junta de Gobierno Local el primer paso para la 
contratación del proyecto redactor. Puesto que estas obras afectarán al CP. Jaime I, solicita 
que se tenga en cuenta la Comunidad Educativa, puesto que las obras afectarán al centro 
escolar  tanto de forma directa como indirecta,  es por ello  que solicita  que la  dirección 
escolar pueda revisar y beneficiarse una exposición pública antes de realizar los trabajos.

Solicita información sobre las obras de la Ronda Oeste, sobre los trabajos que se 
realizarán en una primera fase y los que se dejan para una segunda. Pregunta si es verdad 
que las obras se realizarán en dos fases, cosa que opina que no es lo adecuado, puesto 
que se dilatarán mucho en el tiempo y podrá afectar a los vecinos. Además propone que se 
estudie  la  posibilidad  de  se  tramiten  permutas  en  vez  de  realizar  expropiaciones  de 
vivienda. 

En la calle Castellfort,  esquina con Camino Viejo de Alcora,  hay una señal de 
prohibido girar a la izquierda y bajo, otra de camino escolar. Dicha paleta está suelta con 
peligro de caer sobre los vehículos que puedan estacionar bajo la señal, solicita que se 
sujete mejor. 

Solicita que se haga saber a la Consellería de Sanidad el malestar que tienen los 
vecinos del Grupo San Lorenzo, porque están cambiado de médicos en el centro de salud 
de forma muy continuada, eso hace que al venir un sanitario nuevo la visita cueste más 
tiempo de atenderla y las esperas son más largas.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las diecinueve 
horas y treinta y  cinco minutos,  extendiéndose de ella  la  presente  acta,  que firman  el 
Presidente y la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 4

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29 d’ abril de 2024

Hora inicie/fi: 19:00 / 19:35

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Luciano Ferrer Pons
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Presidente (PP) (*)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 25  DE MARÇ DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 25 de març de 
2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr. Vicepresident excusa l'assistència del President Vicent Sales.

El Sr Vicepresident informa del motiu pel qual s'ha avançat l'hora de la Junta, en 
lloc de ser a les 19.30, s'ha convocat a les 19.00 hores, ja que calia triar un representant o 
un suplent per al Consell Local de Seguretat.
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3r.- NOMENAMENT DE REPRESENTANT I SUPLENT EN EL CONSELL LOCAL 
DE SEGURETAT.

Es presenta de manera voluntària el Sr. Pablo Ibañez, representant de A. Veinal i 
Esportiva Venda Nova, sent el suplent un membre també de la A. Veinal i Esportiva Venda 
Nova,  tal  com se'ns indica des del Consell  Local de Seguretat,  que ha de ser les dos 
persones de la mateixa associació. 

-  Representant:  Sr.  Pablo Ibañez,  representant  de A.  Veinal  i  Esportiva Venda  
Nova

- Suplent:  Sr.  Fernando-Vicente Mampel,  representant  de A.  Veinal i  Esportiva  
Venda Nova

4t.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària de la Junta, es procedix a la lectura de les contestacions 
rebudes pels diferents Negociats.

5è.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, informa que en l'encreuament del camí La Ratlla amb la via de servici paral·lela 
a la CV10 és un perill greu, perquè coincidix amb una corba en el camí de servici a pocs 
metres de l'encreuament. I atés que coincidix que per este camí circulen camions i alguns 
a gran velocitat,  qui ix de camí La Ratlla pràcticament quan sale no li  dona temps i la 
probabilitat de col·lisió és alta. Una possible solució seria col·locar un gual en el camí de 
servici en la mateixa corba perquè minoren la velocitat els vehicles que per allí circulen i 
així es disminuirà el perill.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, indica 
que a conseqüència de les obres del carril bici, van traslladar el cartell amb el nom de Grup 
Reis, posant-lo en la vorera, a l'altura de la parada d'autobús, este cartell està col·locat 
molt baix, per la qual cosa qualsevol persona pot donar-se un colp al cap. Sol·licita o bé 
que siga més alt o que es trasllade.

Sol·licita una placa de cedisca el pas al carrer Maestro Alonso escaira amb Carrer 
Maestro Granados ja que han hagut diversos accidents de trànsit. 

La Sra. Belén Náger, vocal d'Alcaldia, indica que el carrer les Useres i carrer 
Zorita cantonada amb Passeig Morella, estan molt fosques, per la qual cosa sol·licita que 
es revisen els fanals o es faça un estudi perquè estos carrers estiguen més il·luminades. 

En la zona de la Ciutat de Transport, en l'Av. França amb Quadra Lairón, just en la 
rotonda del centre comercial Decatlon i el Corte Inglés, hi ha una foradada que hauria de 
reparar-se. 

Al carrer Cardenal Costa, entre l'Av. Barcelona i adreça cap al Cementeri, sobretot 
la vorera on estan els arbres està molt bruta, per la qual cosa sol·licita que es netege a 
fons amb raspalls, aigua i sabó. 
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El Sr. Gerard Corella, vocal d'Alcaldia, sol·licita que la Quadra de Giner (darrere 
de l'empresa Kerakoll) s'asfalte, ja que hi ha moltes foradades que dificulten el trànsit.

En la mateixa Quadra del Giner denuncia que hi ha abocaments incontrolats, per 
la qual cosa hauria de netejar-se la zona.

Sol·licita que en el Camí Vell de Ribesalbes enfront del número 42 s'arregle el 
camí perquè hi ha moltes foradades.

El Sr. Pablo Ibañez, representant de la A. Veinal Esportiva Venda Nova, reitera 
la petició que s'instal·len fanals en el carreró que hi ha enfront del parc nou.

Reitera la petició que s'instal·len els aparells de gimnàstica, que s'esbrine on està 
eixa partida que li van dir des de l'anterior govern que ja s'havien comprat. 

En quan a les herbes i  matolls que hi ha en el Riu Sec, efectivament les han 
tallades, però no els pins, sol·licita que es poden les branques ja que són molt grans.

Reitera la petició que es faça el rebaixe en la parada d'autobús, ja que hi ha un veí 
amb una incapacitat que requerix de cadira de rodes i li dificulta el trasllat. 

Reitera la petició que s'instal·le el cartell amb el nom de Venta Nova en la mateixa 
rotonda, abans d'arribar al barri.

Sol·licita  que  quan  s'esbrosse  les  cunetes,  polvoritzen,  ja  que  s'evitaria  haver 
d'anar tantes vegades. 

Reitera la  petició  de la  il·luminació en les rotondes de la  Ctra.  l'Alcora,  de no 
solucionar  el  problema  al  més  prompte  possible,  els  veïns  s'estan  plantejant  fer  una 
manifestació tallant la Ctra. l'Alcora.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Joquera, sol·licita que 
se li d'una informació sobre les càmeres de vigilància que s'han sol·licitat en l'entrada a la 
Urbanització.

Sol·licita una placa en la qual s'advertisca als veïns l'obligació d'arreplegar els 
excrements  dels  animals  i  que els  gossos  han  d'anar  lligats,  en la  zona al  costat  del 
Barranc Almela.

Reitera la petició que s'il·luminen la rotonda la Gaspara. 

Sol·licita  una  reunió  amb  Vicent  Sales  i  amb el  Regidor  de  Mobilitat  Cristian 
Ramirez perquè els informe sobre l'autobús a les urbanitzacions de muntanya. S'aproxima 
l'estiu i necessiten informació sobre aquest tema. 

Reitera la petició que la sauna de la Piscina Olímpica seguix sense funcionar.

Sol·licita que es netegen els contenidors de fem, tant per dins com per fora, ja que 
estan sempre molt bruts, igual que als voltants dels contenidors. També se sol·licita que 
s'agranen els carrers.

En la bateria de contenidors que hi ha a l'entrada de la urbanització, hi ha tres 
contenidors verds, hi ha un contenidor que quasi sempre el deixen mirant cap a la mar, C
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amb la qual cosa és complicat obrir-lo per a tirar el fem, ja que hi ha un desnivell i això fa 
que els veí no puguen obrir per a tirar-la. 

El  Sr.  José  Vte.  Álvarez,  representant  de  l'AV  El  Saboner, reitera  que 
s'instal·len els senyals de prohibit estacionar al final del carrer Cap i Corp amb carrer Canet 
lo Roig i que es repinten les línies grogues del sòl. 

Sol·licita informació sobre les millores en les voreres que van des del Grup Sant 
Lorenzo fins a la Quadra Saboner. 

La Sra. Anunciació Láinez, Vocal del PSOE, sol·licita que en la zona de l'estació 
de tren es pose un senyal indicant la ubicació del pàrquing nou, darrere del col·legi Jaume 
I. 

En el pàrquing nou de darrere del Col·legi Jaume I, el paviment s'està desfent, i 
cada vegada hi ha més pedres soltes, la qual cosa hauria de revisar-se ja que dona la 
sensació de deixadesa i abandó, quan en realitat el pàrquing és nou.

En la zona de la Ciutat de Transport, concretament en l'Av. França, cantonada 
amb Carrer La Coca denuncia de l'existència d'un abocador incontrolat. 

Sol·licita  en  l'Av.  Vall  de  Uxó,  pròxim  a  la  rotonda  que  hi  ha  davant  del 
concessionari  de  vehicles  Renault,  unes  bandes  de  goma  per  a  evitar  excessos  de 
velocitat, ja que per allí s'accedix al centre escolar CEIP Soler i Godes, i amb l'afluència 
d'escolars que passen per allí. 

En el Racó Mercader, hi ha un habitatge que fa cantonada, en una corba del camí, 
pregunta si este veí pot cedir a l'Ajuntament una part de la seua parcel·la perquè es facilite 
la circulació dels vehicles, reculant així el mur que bufona amb el carrer i si este cost d'obra 
és assumit pel propietari o per l'Ajuntament.

Sol·licita que es netege d'herbes la parcel·la que dona a la rotonda de l'esport, 
situada en l'Av. Ribesalbes, carrer La Safor i Av. Enrique Gimeno.

El Sr. Jose Luís López, Regidor (PSOE), informa que el nou pàrquing de darrere 
del col·legi Jaume I ja s'està fent el manteniment de neteja, buiden les papereres, però 
falta el manteniment de jardineria, ja que totes les jardineres estan plenes d'herbes, amb 
més d'un metre i mig d'altura. 

Reitera  la  petició  que l'últim tram que  s'ha executat  del  carril  bici  en  la  Ctra. 
l'Alcora, a l'altura dels antics camps de futbol del Bovalar part deixant un tram sense que 
les bicicletes puguen circular,  havent de baixar a mitat carretera amb el perill  que això 
comporta. Pel que sol·licita que se solucione a través d'un contracte de manteniment. 

Pel que sembla diu que s'estan començant a realitzar les obres del Riu Sec, per la 
qual cosa insistix que s'ha de tindre en compte que l'accés al riu en cas d'urgència només 
és eixe tram, des del Centre Penitenciari, el preocupa que s'anul·le este accés. Segons 
sembla,  indica  que este tema ja  es  va parlar  en el  seu moment  amb la  Confederació 
Hidrogràfica del Xúquer, seguint la línia de llits. 

Posa en coneixement que des de la Conselleria d'Educació s'estan plantejant la 
possibilitat de canviar la ubicació de l'IES Cremor, que des d'un principi anava a ser la zona 
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del  Rio  Seco,  i  passant  a  instal·lar-se  en  el  solar  existent  en  l'Av.  Enrique  Gimeno, 
anteriorment parcel·la proposada per al Conservatori de Música. Sol·licita que es vaja de 
bracet juntament amb l'Ajuntament perquè la ubicació definitiva siga on sempre, en Riu 
Sec, confrontant a la zona Cremor.

Comunica que en breu el nou pàrquing d'Adif, entre el col·legi Jaume I i l'estació 
de Renfe passarà per la pròxima Junta de Govern Local el primer pas per a la contractació 
del projecte redactor. Com que estes obres afectaran el CP. Jaume I, sol·licita que es tinga 
en compte la Comunitat Educativa, ja que les obres afectaran el centre escolar tant de 
manera directa com indirecta, és per això que sol·licita que la direcció escolar puga revisar 
i beneficiar-se una exposició pública abans de fer els treballs.

Sol·licita informació sobre les obres de la Ronda Oest, sobre els treballs que es 
realitzaran en una primera fase i els que es deixen per a una segona. Pregunta si és veritat 
que les obres es realitzaran en dos fases, cosa que opina que no és l'adequat, ja que es 
dilataran  molt  en  el  temps  i  podrà  afectar  els  veïns.  A més  proposa  que  s'estudie  la 
possibilitat des tramiten permutes en comptes de realitzar expropiacions d'habitatge. 

Al carrer  Castellfort,  cantonada amb Camí Vell  de l'Alcora, hi  ha un senyal de 
prohibit girar a l'esquerra i baix, una altra de camí escolar. Esta paleta està solta amb perill 
de caure sobre els vehicles que puguen estacionar sota el senyal, sol·licita que se subjecte 
millor. 

Sol·licita que es faça saber a la Conselleria de Sanitat el malestar que tenen els 
veïns del Grup Sant Lorenzo, perquè estan canviat de metges en el centre de salut de 
forma molt continuada, això fa que en vindre un sanitari nou la visita coste més temps 
d'atendre-la i les esperes són més llargues.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les dènou hores i 
trenta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària 
de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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